
 

 

 

 
Verksamhetsberättelse Blekets Vägförening 2018 
 

   
 
Styrelsen har under verksamhetsåret haft följande sammansättning: 
Ordförande och sekreterare Börje Ivarsson, vice ordförande Helene Hjalmarsson, kassör Berndt 
Grönlund samt ledamot Göran Wretlind och Carl Besslinger. 
 
Ersättare har varit Magnus Borggren, Max Pedersen och Stina Landström. 
 
Styrelsen har under året haft fyra sammanträden. 
 
Årligt underhåll såsom gatubelysning, vårsopning och dikesklippning har utförts. Under året 
har även Thomas Bronedahl fått ströuppdrag att rätta till tex påkörda skyltar mm.    
   
Vinterväghållningen har utförts av entreprenör Åke Berntsson.  
 
Med anledning av den torra vår och sommaren fick vi inte klippa dikena på grund av den 
höga brandrisken. Till följd av detta blev dikena endast klippta en gång och detta gjordes 
under hösten av Mikaels Maskintjänst. 
 
Under senare delen av året påbörjades nedgrävningarna av elen i södra Bleket. Detta innebar 
att arbetet med att sätta upp nya belysningsfundament och stolpar påbörjades men blev inte 
klart innan årsskiftet. Som följd av detta har inte dom asfalteringsarbeten som var 
inplanerade blivit utförda då vi väntat på att kunna utföra allt på en gång. 
 
I slutet av året utförde Rasmus Entreprenad AB dikning utmed Bleketvägen och 
Saltspanneviken. 
 
Samarbetet med TVS (Tjörns Vägföreningars Samarbetsorganisation) fortlöper. Striden om 
kommunens V/A-taxa för dagvattenavloppsavgift för allmän platsmark som vi har bestridit 
pga. kommunen inte kunnat visa att de har kostnader för avledning av dagvatten har kommit 
till avslut. Mark och Miljödomstolen beslutade 18 september att kommunen inte informerat 
vägföreningarna tillräckligt för att kunna ta ut DG-avgift. Detta innebär (som vår advokat 
tolkar det) att föreningen blir betalningsfri för dom gångna åren men att man med rätt 
information kan ta ut taxan i framtiden.  
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